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Rada Miejska w Augustowie 
 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LVI/22 

z obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35 (w trybie stacjonarnym) z możliwością 

udziału w obradach z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

(zdalnie) 

w dniu 27 października 2022 r. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Marek Sznejder 

18. Magdalena Śleszyńska 

19. Krystyna Wilczewska 

20. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta, 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny, 

- Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Dziennikarze, 

- Goście i mieszkańcy. 

 

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 r. o godz. 10:00,  

a zakończono o godz. 16:10 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej, 

b) zmiany uchwały Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie określenia 

organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych, 

c) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 r., 

d) zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach 

pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania, 

e) uchwalenia regulaminu korzystania z parku zdrojowego w Augustowie, 

f) zmiany granic i obszaru jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach "Osiedle 

Uzdrowisko" oraz "Osiedle Wschód", 

g) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej, 

h) zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 

2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

i) zmian budżetu miasta na rok 2022, 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto Augustów za rok szkolny 

2021/2022. 

6. Przyjęcie protokołu z obrad LV sesji Rady Miejskiej z 22.09.2022 r. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła LVI sesję 

Rady Miejskiej w Augustowie zwołaną w trybie stacjonarnym z możliwością udziału 

w obradach z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalnie). Powitała 

Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego oraz gości. 

Poinformowała, że w celu sprawdzenia obecności Państwa Radnych odczyta imię i nazwisko 

każdego Radnego i poprosi o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja, a Radnych 

podłączonych zdalnie dodatkowo o potwierdzenie głosowe swojej obecności /0:03/. 

 

/Sprawdzenie obecności /1:00 - 3:13/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, 

że  po sprawdzeniu obecności w obradach bierze udział 18 radnych, więc obrady 

są prawomocne. Poinformowała również, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 
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w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty /3:14/. 

 

Ad. pkt 2  

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /3:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła porządek obrad 

/zał. nr 1/, który Państwo Radni otrzymali w systemie eSesja. Poinformowała, że wpłynął 

wniosek Komisji skarg, wniosków i petycji o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta 

Augustowa /zał. nr 2/. Następnie udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – 

Zastępcy Burmistrza /3:42/. 

 

/Głosy z sali - problemy z mikrofonami/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza zgłosił zmianę dotyczącą punktu 4f 

porządku obrad polegającą na aktualizacji nazwy, która jest przedstawiona Radzie Miejskiej, 

aby tytuł uchwały w sprawie zmiany granic i obszaru jednostek pomocniczych Miasta 

Augustów o nazwach „Osiedle Uzdrowisko” oraz „Osiedle Wschód”  zmieniono na: w sprawie 

zmiany uchwały nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. 

w sprawie utworzenia jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód 

i Osiedle Zachód oraz ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały 

nr XIV/114/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia 

jednostki pomocniczej Miasta Augustów  /5:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:18/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:29/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska zapytała, czy sesja Rady Miejskiej 

jest prawomocna. Zwróciła uwagę, że do zawiadomienia o sesji nie zostały dołączone 

wszystkie projekty uchwał. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i Statutem Miasta 

do zawiadomienia o sesji dołącza się porządek obrad wraz z projektami uchwał /6:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:25/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /8:00/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:00/. 

 

Pan Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta odniosła się do wypowiedzi Pani Radnej 

Aleksandry Marii Sigillewskiej. Wyjaśniła, że zgodnie z § 5 ust. 10 Statutu Miasta w razie 

niedotrzymania terminów mówiących o zawiadomieniu o przekazaniu informacji w sprawie 

sesji, jak również dołączonych materiałach, Rada może podjąć uchwałę o odroczeniu sesji 

i wyznaczyć nowy termin jej odbycia.  Wniosek o odroczenie sesji może być zgłoszony tylko 

na początku obrad, przed przyjęciem porządku obrad /8:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Panią Radną 

Aleksandrę Marię Sigillewską, czy składa wniosek o odroczenie sesji /9:13/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska odpowiedziała, że nie będzie składała dzisiaj 

takiego wniosku, ale bardzo prosi o dopilnowanie, żeby przed kolejnym sesjami były dołączone 

wszystkie projekty i zgodnie z terminem /9:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła „techniczną”, 

piętnastominutową przerwę w obradach /9:32/. 

 

Przerwa /9:46 – 24:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji 

po przerwie. Przystąpiła do przegłosowania wniosku Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Poinformowała, Skarżący został powiadomiony o dzisiejszej sesji Rady Miejskiej /24:57/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /25:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /25:34/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /25:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przed poddaniem pod 

głosowanie wniosku Komisji skarg, wniosków i petycji poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /25:34/. 

 

/Sprawdzenie obecności /26:12-26:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała pod głosowanie 

wniosek Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie o wprowadzenie 

do porządku obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 27 października 2022 r., 

w punkcie 4k, projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność 

Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja 

/26:23/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie o wprowadzenie 

do porządku obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 27 października 2022 r. 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta 

Augustowa.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie poprawkę dotyczącą zmiany tytułu projektu uchwały ujętego 

w punkcie 4f porządku obrad. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja 

/27:35/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o zmianę tytułu projektu uchwały ujętego w punkcie 

4 f porządku obrad, aby otrzymał brzmienie: w sprawie zmiany uchwały nr XIII/97/15 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostek 

pomocniczych Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód i Osiedle Zachód oraz 

ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały nr XIV/114/15 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostki 

pomocniczej Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poinformowała, że kolejnym punktem porządku obrad jest sprawozdanie 

z działalności Burmistrza Miasta Augustowa /29:34/. 
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Pan Radny Adam Sieńko /29:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

porządek obrad po naniesionych poprawkach. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja /30:01/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /30:37/. 

 

Ad. pkt 3  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności 

Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /30:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że punktem 

3 porządku obrad jest sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi 

Miasta /30:42/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie ze swojej 

działalności i urzędników Urzędu Miejskiego od ostatniej, tzw. zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Augustowie, która odbyła się 22 września 2022 r. /31:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:24/. 

 

Ad. pkt 4a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 

2018 r. w sprawie zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu wydatków za świadczenia 

z pomocy społecznej /48:27/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej 

Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego - 

Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /48:27/. 

  

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

25 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /48:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Pani Jolancie Sołtys – Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej z prośbą 

o omówienie ww. projektu uchwały /49:28/. 

 

Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt 

uchwały w powyższej sprawie /49:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było. Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały 

poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /50:47/. 

 

/Sprawdzenie obecności /50:58 – 51:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu 

wydatków za świadczenia z pomocy społecznej /51:14/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/533/22 w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej została podjęta /51:47/. 

/Uchwała Nr LVI/533/22 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/399/17 z dnia 

11 grudnia 2017 r. w sprawie określenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie określenia organizacji 

oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych 

/51:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie określenia organizacji oraz szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Pana Mirosława Zawadzkiego 

i przedstawienie opinii Komisji /51:52/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

25 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie określenia organizacji oraz szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 

/52:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Pani Jolancie Sołtys – Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej z prośbą 

o przedstawienie ww. projektu uchwały /53:06/. 

 

Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt 

uchwały w powyższej sprawie /53:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było. Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały 

poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /54:12/. 

 

/Sprawdzenie obecności/54:22 – 54:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie 

określenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach chronionych /54:36/. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie określenia organizacji 

oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/534/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/399/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. w sprawie 

określenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach chronionych została podjęta /55:05/. 

/Uchwała Nr LVI/534/22 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4c  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na 2023 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 r. /55:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na 2023 r. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 

Społeczno-Oświatowej Pana Mirosława Zawadzkiego i przedstawienie opinii Komisji /55:09/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

25 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na 2023 r. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 12 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /55:46/.  
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Filipowi 

Jerzemu Chodkiewiczowi – Zastępcy Burmistrza /56:25/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /56:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:42/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

przedstawił szczegółowe założenia programu /57:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały /59:58/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /1:00:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:12/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

/1:00:15/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:01:36/. 

 

/Sprawdzenie obecności /1:01:45 – 1:02:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 r.  

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /1:02:01/. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/535/22 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta 

Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 r. 

została podjęta /1:02:39/. 

/Uchwała Nr LVI/535/22 – stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4d  

zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach 

pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zasad 

przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach pomocy 

państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania 

/1:02:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach pomocy państwa 

w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła 

o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej – Pana Mirosława 

Zawadzkiego i przedstawienie opinii Komisji /1:02:45/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

25 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach pomocy państwa 

w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 

/1:03:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza z prośbą o przedstawienie ww. 

projektu uchwały /1:03:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /1:03:57/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:04:51/. 

 

/Sprawdzenie obecności /1:05:00 – 1:05:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 
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mieszkań w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych 

latach najmu mieszkania. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja 

/1:05:16/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach 

pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/536/22 w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 

mieszkań w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych 

latach najmu mieszkania została podjęta /1:05:46/. 

/Uchwała Nr LVI/536/22 – stanowi załącznik nr 6 do protokołu/.  

 

Ad. pkt 4e  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z parku 

zdrojowego w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z parku zdrojowego w Augustowie /1:05:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

korzystania z parku zdrojowego w Augustowie. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Uzdrowiskowej Pana Dariusza Ostapowicza i przedstawienie opinii Komisji /1:05:55/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 

że Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

26 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

korzystania z parku zdrojowego w Augustowie. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 6 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /1:06:14/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza z prośbą o przedstawienie 

ww. projektu uchwały /1:06:40/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /1:06:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu /1:07:29/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:07:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:29/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:09:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:12/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:10:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:11:36/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:12:33/. 

 

/Sprawdzenie obecności /1:12:44 – 1:12:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z parku zdrojowego w Augustowie. 

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /1:12:56/. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia regulaminu korzystania z parku zdrojowego w Augustowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/537/22 w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z parku zdrojowego 

w Augustowie została podjęta /1:13:18/. 

/Uchwała Nr LVI/537/22 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/97/15 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostek pomocniczych 

Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód i Osiedle Zachód oraz ustanowienia 

ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały nr XIV/114/15 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej 

Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. w sprawie 

utworzenia jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód i Osiedle 

Zachód oraz ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały 

nr XIV/114/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia 

jednostki pomocniczej Miasta Augustów /1:13:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. w sprawie utworzenia 

jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód i Osiedle Zachód oraz 

ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały nr XIV/114/15 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostki 

pomocniczej Miasta Augustów. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej – 

Pana Dariusza Ostapowicza i przedstawienie opinii Komisji /1:13:25/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 

że Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

26 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. w sprawie utworzenia 

jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód i Osiedle Zachód 

oraz ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały nr XIV/114/15 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostki 

pomocniczej Miasta Augustów. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /1:14:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza z prośbą o przedstawienie 

ww. projektu uchwały /1:15:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /1:15:27/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu /1:17:47/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:17:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:38/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:19:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:44/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:19:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:21/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:30:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:32:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową 

przerwę w obradach /1:35:37/. 

 

/Przerwa /1:35:45 – 1:46:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głosu Pani Radnej Aleksandrze Marii Sigillewskiej /1:46:15/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:46:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:57/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:48:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:15/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:52:05/. 

 

/Radny/1:55:08/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:55:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:10/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:55:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:12/. 
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/Radni/1:55:12/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:55:34/. 

 

/Radny/2:00:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:36/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:00:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:01/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:04:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:38/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:08:07/. 

 

/Radny/2:08:42/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:08:43/. 

 

/Radny/2:08:44/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:08:45/. 

 

/Radny/2:08:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:49/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:09:03/. 

 

/Radni/2:09:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:09:43/. 

 

/Radni/2:09:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową 

przerwę w obradach /2:09:59/. 

 

/Przerwa/2:10:11 – 2:16:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

/2:16:10/. 

 

/Radni/2:16:18/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:16:19/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:40/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:18:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:12/. 

 

/Radny/2:19:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:42/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:19:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:49/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:19:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:23/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:21:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:31/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:23:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:13/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:25:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:22/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:34:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:52/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:38:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:38:21/. 

 

Radny/2:38:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przed poddaniem 

pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /2:38:48/. 

 

/Sprawdzenie obecności /2:39:03 – 2:39:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

2 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach 

Osiedle Wschód i Osiedle Zachód oraz ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz 
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zmiany uchwały nr XIV/114/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. 

w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej Miasta Augustów. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie głosu w systemie eSesja /2:39:17/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 r. 

w sprawie utworzenia jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach Osiedle Wschód 

i Osiedle Zachód oraz ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz zmiany uchwały 

nr XIV/114/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie utworzenia 

jednostki pomocniczej Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/538/22 w sprawie zmiany uchwały nr XIII/97/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

2 września 2015 r. w sprawie utworzenia jednostek pomocniczych Miasta Augustów o nazwach 

Osiedle Wschód i Osiedle Zachód oraz ustanowienia ordynacji wyborczej do rad osiedli oraz 

zmiany uchwały nr XIV/114/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. 

w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej Miasta Augustów została podjęta /2:40:17/. 

/Uchwała Nr LVI/538/22 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 

Ad. pkt 4g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego 

w rejonie części ulicy Transportowej. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej /2:40:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. 

Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rozwoju Pana Dariusza Ostapowicza 

i przedstawienie opinii Komisji /2:40:31/. 
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Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją do spraw Budżetu 

Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 24 października 2022 r. zapoznała się z projektem 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części 

ulicy Transportowej. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /2:41:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza z prośbą o przedstawienie 

ww. projektu uchwały /2:41:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /2:41:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Zgłoszeń nie było. Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła 

Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /2:44:40/. 

 

/Sprawdzenie obecności/2:44:51 – 2:45:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy 

Transportowej. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /2:45:08/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/539/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie 

części ulicy Transportowej została podjęta /2:45:46/. 

/Uchwala Nr LVI/539/22 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
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Ad. pkt 4h  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli /2:45:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 

Społeczno-Oświatowej – Pana Mirosława Zawadzkiego i przedstawienie opinii Komisji 

/2:45:56/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

25 października 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /2:46:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Anicie 

Szostak – Kierownikowi Wydziału Edukacji i Sportu z prośbą o przedstawienie ww. projektu 

uchwały /2:47:05/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu omówiła ww. projekt uchwały 

/2:47:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu /2:48:11/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:48:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:16/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:51:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:40/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:53:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:54:54/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:54:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:01/. 



S t r o n a  | 21 

 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:56:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:30/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:56:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:00:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:01:52/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:02:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:24/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:03:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:05/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:06:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:44/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:07:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:16/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:08:26/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:09:43/. 

 

/Sprawdzenie obecności /3:10:27- 3:10:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. Poprosiła 

Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /3:08:42/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/540/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli została 

podjęta /3:11:16/. 

/Uchwała Nr LVI/540/22 – stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4i 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2022 /3:11:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju 

i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji do spraw 

Budżetu – Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri i przedstawienie opinii Komisji /3:11:25/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 24 października 2022 r. 

zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 5 głosach 

wstrzymujących się /3:12:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Radosławowi Czerwińskiemu – Skarbnikowi Miasta z prośbą o przedstawienie projektu 

uchwały /3:12:41/. 

 

Pan Radosław Czerwińki – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /3:12:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są pytania 

do projektu. Zgłoszeń nie było. Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła 

Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:13:43/. 

 

/Sprawdzenie obecności /3:13:55 – 3:14:10/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

głosu w systemie eSesja /3:14:11/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu miasta na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/541/22 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta /3:14:32/. 

Uchwała Nr LVI/541/22 – stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4j  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036 /3:14:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie 

głosu Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu – Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri 

i przedstawienie opinii Komisji /3:14:43/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 24 października 2022 r. 

zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Augustowa na lata 2022-2036. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 7 glosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 5 głosach wstrzymujących się /3:15:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Radosławowi Czerwińskiemu – Skarbnikowi Miasta z prośbą o przedstawienie 

ww. projektu uchwały /4:15:44/. 
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Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /3:15:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu /3:16:47/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pan Radny Mirosław Chudecki /3:16:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:21/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:17:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:20/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:24:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:44/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:26:51/. 

 

/Radni/3:26:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:56/. 

 

/Radni/3:26:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:01/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:27:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:51/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /3:28:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:40/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:30:50/. 

 

/Radny/3:33:44/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:33:46/. 

 

/Radni/3:33:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:33:51/. 

 

/Radny/3:33:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:56/. 
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/Radny/3:33:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej upomniała Pana Radnego 

Tomasza Miklasa. Poprosiła o odnotowanie w protokole, że Pan Radny zakłóca obrady sesji 

udzielając sam sobie głosu, bez zgody Przewodniczącej Rady /3:34:17/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:34:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:39:34/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:40:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:53/. 

 

/Radni/3:40:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:56/. 

 

/Radni/3:40:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:56/. 

 

/Radny/3:41:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:13/. 

 

/Radny/3:41:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach /3:41:32/. 

 

/Przerwa /3:41:42-3:58:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Poprosiła Pana Radnego Tomasza Miklasa o kontynuowanie wypowiedzi /3:58:26/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:59:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:27/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:01:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:28/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:01:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:32/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:01:35/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:36/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:01:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:39/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:01:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:43/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:03:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:50/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:05:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:42/. 

 

/Radny/4:09:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:48/. 

 

/Radny/4:09:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:53/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:09:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:10/. 

 

/Radny/4:10:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:16/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:10:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:08/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:13:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:13/. 

 

/Radny/4:14:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przed poddaniem 

pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /4:14:14/. 

 

/Sprawdzenie obecności /4:14:24 – 4:14:35/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2036 /4:14:36/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/542/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2036 została podjęta /4:15:13/. 

/Uchwala Nr LVI/543/22 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4k  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność 

Burmistrza Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta Augustowa /4:15:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta Augustowa. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji skarg, wniosków i petycji Panią Sylwię Bielawską i przedstawienie opinii Komisji 

/4:15:24/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji po analizie przedstawionych faktów, 

w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym 

i przy braku głosów wstrzymujących się uznała skargę na działalność Burmistrza Miasta 

Augustowa za bezzasadną /4:15:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są pytania 

do projektu /4:16:16/. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:16:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:18:23/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:18:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:19:23/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:19:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:21:29/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:21:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:23:14/. 

 

/Radny/4:25:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:23:17/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego Necko Sp. z o.o. 

/4:25:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:26:56/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:27:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:12/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /4:28:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:28:55/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:29:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:30:15/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /4:30:19/. 

 

/Radny/4:32:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:32:37/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /4:32:38/. 

 

/Radny/4:32:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:32:43/. 
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/Radny/32:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:32:47/. 

 

/Radni/4:32:47/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:33:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:33:39/. 

 

/Głos z sali /4:33:52/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego Necko Sp. z o.o. 

/4:33:59/. 

 

/Radni/4:34:18/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /4:34:18/. 

 

/Sprawdzenie obecności /4:34:48 – 4:34:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod glosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta 

Augustowa /4:34:56/. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta Augustowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Chudecki, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LVI/543/22 w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta 

Augustowa została podjęta /4:35:35/. 

Uchwała Nr LVI/543/22 – stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
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Ad. pkt 5  

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto Augustów za rok szkolny 

2021/2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych /4:35:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 5 porządku obrad, tj. informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto Augustów w roku szkolnym 2021/2022. 

Poinformowała, że informacja została Państwu Radnym przekazana i była omawiana 

na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Zapytała, czy są pytania do informacji 

/4:35:46/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:36:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:15/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:36:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:36/. 

 

/Radni/4:36:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:40/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /4:36:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:56/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /4:36:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:37:25/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:37:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:03/. 

 

/Radny/4:39:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:29/. 

 

/Radna/4:39:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:37/. 

/Radni/4:39:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:44/. 
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/Radna/4:40:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:14/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:40:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:56/. 

 

/Radni/4:42:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że informację 

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto Augustów w roku szkolnym 2021/2022, 

która była omówiona na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej i została przedstawiona 

Radzie Miejskiej, uznaje za przyjętą /4:42:07/. 

/Informacja – stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 6  

Przyjęcie protokołu z obrad LV sesji Rady Miejskiej z 22.09.2022 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad LV sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie z 22.09.2022 r. /4:42:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do przyjęcia protokołu z obrad LV sesji Rady Miejskiej 

z 22.09.2022 r. Zapytała, czy są uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono.  Przed poddaniem 

protokołu pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” 

w systemie eSesja /4:42:29/. 

 

/Sprawdzenie obecności /4:42:50 – 4:43:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

protokół z obrad LV sesji Rady Miejskiej z 22 września 2022 r. /4:43:02/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LV sesji Rady Miejskiej z 22.09.2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwia Bielawska 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LV sesji Rady Miejskiej został przyjęty /4:43:28/. 

 

Ad. pkt 7  

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /4:43:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 7 porządku obrad poświęconego wolnym 

wnioskom. Poinformowała również, że w systemie eSesja zapoznała Państwa Radnych 

z informacją z analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Augustowie oraz 

z informacją z analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

Burmistrzowi Miasta Augustowa /zał. nr 15 i 16 do protokołu/. Następnie udzieliła głosu 

Pani Radnej Aleksandrze Marii Sigillewskiej /4:43:36/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:44:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:45:24/. 

 

/Radna/4:46:10/. 

 

/Radny/4:46:22/ 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:46:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:48/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:49:08/. 

 

/Radny/4:53:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:54:23/. 

 

/Radny/4:54:23/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:54:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:55/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:58:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:48/. 

 

Pan Radny  Tomasz Dobkowski /5:02:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:21/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:06:24/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:50/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /5:13:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:47/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:15:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:01/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:21:06/. 

 

/Głosy z sali/5:21:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:40/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:21:44/. 

 

/Radny/5:22:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:07/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:23:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:33/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:23:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:02/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:28:17/. 

 

/Radny/5:29:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:29:35/. 

 

/Radny/5:29:38/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:29:49/. 

 

/Głosy z sali/5:29:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:00/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:30:05/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:28/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:32:34/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:10/. 

 

/Radny/5:33:21/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:33:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:35:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:38:22/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:38:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:55/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:41:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:59/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:44:00/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:44:13/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:44:42/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:44:48/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:45:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:11/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:45:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:58/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:49:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:19/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:50:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:10/. 

 

/Radni/5:54:14/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:54:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:35/. 



S t r o n a  | 35 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:54:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:55/. 

 

/Radny/5:55:00/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:55:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:55:52/. 

 

/Radny/5:55:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:55:55/. 

 

/Radny/5:59:30/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:59:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:47/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:59:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:00:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:26/. 

 

/Radny/6:00:33/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:01:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:09/. 

 

/Radny/6:01:14/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:01:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:41/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:02:02/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:02:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:37/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:02:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:56/. 
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/Radny/6:03:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:10/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:03:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:51/. 

 

/Radny/6:04:07/. 

 

/Radna/6:04:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:11/. 

 

/Radny/6:04:34/. 

 

/Radna/6:04:37/. 

 

/Radny/6:04:39/. 

 

/Radni/6:04:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:49/. 

 

Radny/6:04:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:54/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:04:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:05:41/. 

 

Ad. pkt 8  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /6:06:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie /6:06:27/. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

/Alicja Dobrowolska/ 

  

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu/ 


